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Verslag BO 23/06/2020 om 11u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze eerste fysieke vergadering sinds de coronacrisis.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• aanvaarden verslag dd  08/06/2020 
Het verslag werd goedgekeurd.  
 

• voorlopige goedkeuring verslag AV 
Alle vragen die we mochten ontvangen werden verwerkt in het verslag. Er was een 
grote respons van de vertegenwoordigers op deze schriftelijke procedure. Het BO 
keurde het verslag van de AV voorlopig goed. 
 

3. Financieel: 

• balans januari -mei: 
Door het nieuwe boekhoudsysteem is er een andere vormgeving van rapportering.  
De federatie heeft ongeveer € 32.000 minder inkomsten per maand door het 
ontbreken van de wandeltaxatie.  
We zullen een serieus verlies lijden dit jaar.  
Hoe zal het gaan met de hernieuwingen van de leden? We zullen in september onze 
communicatie moeten opvoeren.  
 

• richtlijnen vergaderingen BO, DC, werkgroepen, commissies, personeel en andere 
geledingen van WSVL met oog op verplaatsingsonkosten en duurzaamheid.  
Hoe kunnen we in de toekomst ons nog duurzamer verplaatsen? Het DC zal in de 
toekomst steeds doorgaan via videovergaderingen. Ook werkgroepen en commissies 
kunnen hier gebruik van maken. Personeelsvergaderingen kunnen in de toekomst ook 
minstens 2x per jaar zo georganiseerd worden.  
De Bestuursvergaderingen gaan voor de eerste maal door op deze locatie. De locatie 
is goed bereikbaar met het openbaarvervoer. De onkosten voor verplaatsingen naar 
het station + het treinticket worden vergoed voor deze bestuursvergaderingen.  

 

• factuur Phpro 
De kosten voor de koppelingen van het boekhoudprogramma en enkele 
aanpassingen in het clubportaal lopen op.  
 

4. Wandelclubs 
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• Hanske de Krijger heeft een nieuwe secretaris. Ze zullen Vlaanderen Wandelt in 2021 
niet organiseren.  

• De Lustige Wandelaars hebben een nieuwe voorzitter.  

• Presto Ichtegem organiseren op 14/11/2020 en vragen naar de mogelijkheden tot 
organiseren op deze datum. Ze vragen aan de federatie het cashless betalen te 
promoten. WSVL  vzw zal hier de mogelijkheden over oplijsten en overmaken aan de 
clubs. In de toekomst eventueel de clubbestuurders bijstaan en opleiden.   

• er kwamen 3 aanvragen van clubs om bijkomende tochten te organiseren in het 
najaar.  

• er is een vergadering geweest tussen 3 West-Vlaamse clubs en de 
kalenderverantwoordelijken om afspraken te maken rond de wandelorganisaties van 
2021. In het najaar komen dezelfde clubs nogmaals samen om 2022 te bespreken. 
 
 

5. Beleidsplan: 

• verslag vergadering Wandelbeurs 
De meerkost die we zouden moeten maken om de beurs coronaproof te maken is 
veel groter dan de verliezen als we annuleren. Partners komen liever niet. Ze vrezen 
minder bezoekers en verkopen met mondmasker/plexiglas werkt niet. Ze zouden 
liever de contracten overdragen naar 2021.De partners zullen gecontacteerd worden.  
  

• opstarten cursussen facebook in september 
Hans zal hiervoor het nodige ondernemen. Datums inplannen, praktische aanpak 
(niet te grote groepen door het gebruik van laptops). Eerst een demoles voor de 
lesgevers, eventueel via webinar, …  
 

• ontwerpkalender 2021 
1292 tochten werden bevestigd voor 2021. Er zijn 73 geschrapte tochten.  
Er zijn 15 clubs die geen tochten organiseren in 2021. 3 clubs nemen een sabbatjaar. 
 

• Sport Belevingsdagen Sport Vlaanderen week van 07/09/2020 
De ambtenarensportdagen werden geannuleerd. Sport Vlaanderen is op zoek naar 
een nieuwe invulling. De week van 07/09 willen ze het thema wandelen aansnijden. 
Er wordt, samen met Sport Vlaanderen, gekeken hoe wij daar invulling aan kunnen 
geven. 

 
6. Ingebrachte punten 

• het IR werd vorige keer goedgekeurd. Er werd ook een organigram opgemaakt. Dit 
organigram wordt ook goedgekeurd.  
 

• bespreking voorstel werkgroep ‘Clubgebonden Materies’ ivm clubkampioenschap. 
Er zijn voor en tegenstanders voor deze formule. Dit is niet te vergelijken met het 
wisselbekersysteem in het verleden. Toen werd er nog niet gescand er werd  er 
massaal  gemanipuleerd. Dit nieuw systeem zal nog toegelicht worden aan de hand 
van cijfers. Wat kan de naam zijn ipv promotocht/beschermde tocht? Dit zou 
“Bonustocht” kunnen worden. Het BO verklaart zich akkoord met de invoering van 
dit clubkampioenschap. 
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• voorbereiding Regionale Vergaderingen september en AV 3 oktober (RB’s verwittigen 
aanwezigheden met scanning). 
De secretaris schreef de RB’s aan met de vraag om hun zalen vast te leggen. De clubs 
mogen slechts 1 iemand afvaardigen naar de Regionale Vergadering. Ingrid C maakt 
een systeem om de aanwezigheden digitaal te registreren, zowel op de 
regiovergaderingen als op de AV. De locatie van de AV is nog niet definitief. Op het 
volgende BO zal een agenda opgemaakt worden. 
 

• lussenparcours en vrijwillige bijdrage 
Mogen clubs een vrije bijdrage vragen? Wij gaan de clubs die dit willen toepassen 
zeker niet verbieden, maar we gaan dit ook niet promoten. 
 

• wat met app? 
Gert van’t Slot beantwoordde al onze vragen.  
 

• uitbreiden werkgroep ‘Terugkomdag’? 
Lieven zou graag deze werkgroep opstarten. Paul, Fons, Marleen en Willy 
vertegenwoordigen deze groep. Herman en Lieven gaan hier ook deel van uitmaken. 
Lieven zal iedereen uitnodigen voor een Teamsvergadering.  

 

• De Belgian Coast Walk zal doorgaan op 05/09/2020. De communicatie zal volgende 
week opgestart worden.  
 

• WandelClassics Houffalize: zijn er nog vrijwilligers nodig om dit te organiseren? 
Stefaan contacteert de vrijwilligers 

•   

• Adeps organiseert reeds wandeltochten in Wallonië. Waarom kan het daar wel? 
Kunnen we in augustus zelf niets organiseren? Het risico op een grote volkstoeloop is 
te groot.   
 


